
  کارگردان فیلم سینمایی »زندگی و زندگی« 
معتقد است قاتل فیلم های »هنروتجربه« 
سانسی بودن نمایش  این فیلم ها است و به 
همین دلیل سینما دچار بحرانی مهندسی 
کران شده است. علی قوی تن  نشده در ا
کارگردان فیلم سینمایی »زندگی و زندگی« 
»هنروتجربه«  منتخب  سینماهای  در  که 
 » »مهر با  گفت وگو  در  است،  شده  کران  ا
درباره ایده این فیلم توضیح داد: به ایده این 
فیلم زمانی که در حال ساخت فیلم »رؤیای 
سهراب« و بازی در نقش سهراب سپهری 
بودم، برخوردم چون معمولا به این سبک 
کار می کنم که وقتی در حال انجام یک کار 
هستم، ذهنم برای فکرکردن روی موضوعی 
دیگر نیز آمادگی دارد. این موضوع به سال 
۱۳۹۸ برمی گردد. در نهایت فیلمنامه »زندگی 
و زندگی« را سال ۱۳۹۹ نوشتم و سپس آن را 
در سال ۱۴۰۰ ساختم. وی درباره توجهش به 
سینمای هنری و شاعرانه گفت: این توجه به 
روحیه و ذات آدم ها بستگی دارد؛ سال ۱۳۷۰ 
زمانی که اولین فیلم سینمایی ام را ساختم، 
کسی نمی دانست من چه چیزی را دوست 
دارم و به دنبال چه سینمایی هستم. دوست 
داشتم در سینمایی که علاقه مندی ام بود، 
کنم و موضوعات مورد توجهم در  فعالیت 
سینمای فلسفی و هنری را بسازم، اما آن زمان 
این مهم میسر نشد و در واقع نگذاشتند. 
که برای تصویب و تأیید فیلمنامه  افرادی 
گذار نکردند  حضور داشتند، میدان را به ما وا
و من نیز به تبع دیگران، به سینمای بدنه یا 
تجاری سوق پیدا کردم. قوی تن در توضیح 
بیشتر بیان کرد: سینمای بدنه یا تجاری را رد 
نمی کنم همچنان که این سینما باید در هر 
کشوری باشد و حدود ۸۰ درصد فیلم ها با این 

نوع ساخته می شوند اما کار کردن در این نوع 
سینما، با توجه به روحیه هر هنرمند، متفاوت 
است و هر کسی که روحیه کارکردن در این 
فضا را دارد، باید در سینمای تجاری کار کند. 
من روحیه کار در سینمای تجاری را نداشتم 
اما توانایی این کار را داشتم و تا سال ۱۳۸۵ 
انرهای مختلف  که فیلم های متفاوتی در ژ
ساختم، گواه بر این موضوع است. یکی از 
دلایل فعالیتم در سینمای تجاری، این بود 
کتورهای برگشت سرمایه در سینمای  که فا
تجاری اتفاق می افتد؛ سینمایی که محتوایی 
ندارد و به سرگرمی صرف فکر می کند. از سال 
۱۳۸۵ فکر کردم که این سینمای من نیست و 
تصمیم گرفتم به سمت سینمای هنری بروم 
و از آن به بعد با وقفه ای چهار ساله، با سرمایه 
خودم وارد میدان سینمای هنری شدم. 
وی درباره هزینه های ساخت فیلم هنری 
نیز گفت: ۲ سال پیش که »زندگی و زندگی« 
را ساختم، می توانستم با سرمایه ساخت آن، 
یک آپارتمان نقلی خریداری کنم اما الان با 
آن سرمایه، چیزی نمی توان گرفت! من به 
پول و درآمد فکر می کنم که بتوانم فیلمم را 

بسازم اما با این نگاه که پولی بگذارم تا سود 
کند، زندگی نمی کنم. همین که فیلم هایم در 
جشنواره های مختلف جهان حضور دارد، 
برایم کافی است؛ همچنان که فیلم »زندگی 
جایزه  جهانی،  جشنواره   ۵ در  زندگی«  و 
کودک،  بازیگر  بازیگر زن، بهترین  بهترین 
بهترین کارگردانی و هیأت داوران را گرفته 
است. این حضورهای موفق امیدوارکننده 
است و به ما می گوید که در حال پیمودن راه 
درست هستیم. این نویسنده و کارگردان، 
سینمای »هنروتجربه« را برای فیلمسازانی 
که در سینمای تجربی و هنری فعال هستند، 
گر گروه  مناسب ارزیابی کرد و توضیح داد: ا
»هنروتجربه« نبود، به هیچ عنوان فکرش را 
کران به گروهی  نمی کردم که فیلمم را برای ا
ح کنم  آزاد بسپارم. البته باید نکته ای را مطر
قدیم،  روزگار  در  است؛  نیز  پیشنهادم  که 
که فیلم های  ۳ سالن سینما در تهران بود 
هنری را مدام نمایش می دادند و فیلمی غیر 
کران نمی کردند. خاطرم  از فیلم های هنری ا
است در سال ۷۲ فیلم »ضربه طوفان« را 
با  بود.  حادثه ای  کشن  ا که  بودم  ساخته 

آقای هوشنگ کاوه مالک سینما عصر جدید 
که در استودیوی عصر  کران فیلمم  برای ا
گذاری شده بود، صحبت کردم  جدید صدا
که وی قبول نکرد و به من گفت هر زمان فیلم 
کران  هنری ساختم، در سینما عصرجدید ا
می شود. هوشنگ کاوه با سرمایه خودش 
کران فیلم های  سینما عصرجدید را برای ا
هنری ساخت و فیلم های هنری را حتی 
گر سالن خالی بود، نمایش می داد. وی  ا
که مختص  کرد: این ۳ سالن سینما  بیان 
به نمایش فیلم های هنری بود، به نوعی به 
پاتوق تبدیل شده بود و حتی از شهرستان ها 
می دانستند  می آمدند،  تهران  به  که  هم 
فیلم های هنری در این سینماها نمایش 
روند  به  اشاره  با  قوی تن  می شود.  داده 
نمایش فیلم های »هنروتجربه« و مقایسه 
کید  آن با دوران فعالیت سینما عصر جدید تا
کرد: همین که در این وانفسا، گروه سینمایی 
»هنروتجربه« وجود دارد که آثار سینمایی 
هنری را به نمایش درآورد، جای خوشحالی 
دارد. اما این نکته باید مورد توجه قرار گیرد 
که گروه »هنروتجربه« باید چند سینما در 
اختیار داشته باشد تا در آن ها تنها فیلم های 
این گروه به نمایش درآید. به همین دلیل 
کران است  است که سینما دچار بحرانی در ا
که مهندسی نشده است. کارگردان »رؤیای 
 ، گفت: در حال حاضر سهراب« در پایان 
سانسی  »هنروتجربه«،  فیلم های  قاتل 
بودن نمایش هاست؛ من نمی گویم که وقتی 
دنیا به سمت پیشرفت می رود، ما نرویم! 
بلکه معتقد هستم باید ابزارهایی به دست 
آوریم که سیستم جدید تکنولوژی را سر و 
 شکل درستی دهد تا با سیستم های ما نیز 

سازگار باشد.
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فارسی«  »سلمان  سریال  عمومی  روابط   
کرد که در حادثه تلخ لوکیشن سلمان  اعلام 
فارسی، دو هنرور جان خودشان را از دست 
دادند و ۴ مصدوم به جای گذاشت. فروریختن 

»سلمان  سریال  فیلمبرداری  محل  در  آوار 
فارسی« خبر جدیدی از بزرگترین پروژه این 
روزهای تلویزیون است. احسان ناظم بکایی 
روابط عمومی این سریال به »تسنیم« گفت: 
حادثه تکان دهنده و ناراحت کننده ای است 
خ داد و دو  که در روستای خیج شاهرود ر
هنرور خوبِ سریال جان خودشان را از دست 
دادند و ۴ مصدوم به جای گذاشته است. از 

خداوند متعال صبر برای خانواده های این دو 
هنرور عزیز خواستاریم و آرزوی سلامتی برای 
مصدومان داریم. چندی پیش فیلمسازان 
و داوران بین المللی حاضر در جشنواره فیلم 
از لوکیشن این مجموعه تلویزیونی در  فجر 
شهرک غزالی بازدید کردند. سریالی که قرار است 
بعد از پایان فیلمبرداری زمستانه  فصل ایران 
کنون  در شاهرود دوباره به تهران بازگردند. تا

بازیگرانی همچون فرهاد اصلانی، علیرضا شجاع 
نوری، داریوش فرهنگ، محمدرضا هدایتی، 
بهناز توکلی، احترام برومند، رامونا شاه، علی 
دهکردی، مرحوم چنگیزجلیلوند، مهدی فقیه، 
، علیرضا مهران، چند  محمدجواد جعفرپور
کش و  بازیگر خارجی از ارمنستان، یونان، مرا
تونس و حدود ۱۵۰۰ بازیگر تئاتری و بومی جلوی 

دوربین این سریال رفته اند.

 حادثه جانِ 2 هنرور 
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کران آنلاین »فسیل«  ا
 فیلم سینمایی »فسیل« به کارگردانی کریم 
کران آنلاین رسید. به گزارش ایسنا،  امینی به ا
کریم  کارگردانی  به  کمدیـ درام فسیل  فیلم 
امینی، نویسندگی حمزه صالحی و تهیه کنندگی 
سید ابراهیم عامریان به صورت آنلاین منتشر 
کاظمی،  هادی  افشاری،  بهرام  می شود. 
ایمان صفا، الناز حبیبی، الهه حصاری، بابک 
کریمی، سید جواد هاشمی و غلامرضا نیکخواه 
از  فسیل  سینمایی اند.  فیلم  این  بازیگران 
کران شد و با فروش  اسفند ۱۴۰۱ در سینماها ا
بیش از ۳۲۲ میلیارد تومان، پرفروش ترین 
فیلم سینمای ایران لقب گرفت. همچنین این 
کمدی، با جذب بیش از ۷ میلیون و ۴۴۴ هزار 
مخاطب، پربیننده ترین فیلم تاریخ سینمای 
کران است که قرار است از  ایران در سال اول ا

کران آنلاین شود. پلتفرم »فیلیمو« ا

 فیلم نوروزی به مناطق 
فاقد سینما می رود

جست وجوی  »ایلیا،  سینمایی  فیلم   
و  کودک  حوزه  فیلم  جدیدترین  قهرمان« 
کران های  نوجوان، از ۲۳ اسفند در قالب ا
نوروزی روی پرده سینماهای سراسر کشور 
می آید. همزمان با ورود به سینماها، این 
آماده  عمار  مردمی  کران  ا چرخه  در  فیلم 
کران در مناطق فاقد سینما در مکان هایی  ا
مانند مساجد، مدارس، کانون های فرهنگی 
»ایلیا،  بود.  خواهد  شهر  سالن های  و 
نویسندگی،  به  قهرمان«  جست وجوی 
سیدعلی  تهیه کنندگی  و  کارگردانی 
بهترین  فیلم،  بهترین  نامزد  موسوی نژاد، 
فیلمنامه و بهترین جلوه های ویژه، و برنده 
جایزه ویژه هیئت داوران سی و پنجمین 
و  کودکان  فیلم های  بین المللی  جشنواره 
نوجوانان شده و لوح افتخار دستاورد هنری 
بخش فیلم های داستانی بلند چهاردهمین 
کرده  کسب  جشنواره مردمی فیلم عمار را 
حامد  نوحیان،  بهار  زکریایی،  علی  است. 
عزیزی، محمد جهانپا، مبین عطاری، زینب 
برات زاده، آرمین مرگان، سلنا گلزاری،  جواد 
عبدی، حسین صانعی، عباس توحیدی، 
جمله  از  عطار  مرتضی  و  طاهری  مهدی 
بازیگران این فیلم سینمایی  هستند. عموم 
علاقه مندان می توانند درخواست خود جهت 
کران فیلم در مدارس، مساجد، حسینیه ها،  ا
کانون های فرهنگی، سالن های فرهنگی شهر 
ekranmardomi.ir/ و ... را در نشانی اینترنتی

movie/eliya  ثبت کنند.

  رئیس جمهور کره جنوبی تقویت روابط این کشور با ژاپن را 
امری ضروری برای مقابله با تهدیدات کره شمالی دانست. به 
گزارش مهر به نقل از تایمز آوایندیا، رئیس جمهور کره جنوبی 
بر اهمیت بهبود روابط با ژاپن به منظور مقابله با کره شمالی 
کید کرد. »یون سوک یول« اعلام کرد که بهبود روابط با  تا
ژاپن به مقابله با تهدیدات ناشی از پیشرفت های تسلیحاتی 

پیونگ یانگ کمک می کند. »یون« در مراسمی به مناسبت 
جشن استقلال این کشور گفت که سال آینده شصتمین 
سالگرد عادی سازی روابط دیپلماتیک کره جنوبی با ژاپن 
خواهد بود. وی ابرازامیدواری کرد که دو کشور از این فرصت 
برای رسیدن روابط دوجانبه بیشتر بهره گیرند. سخنرانی 
»یون« به مناسبت بزرگداشت تشکیل جنبش استقلال 

علیه اشغال کره در سال های ۱۹۱۰-۱۹۴۵ برگزار شده بود. 
کنون کره جنوبی و ژاپن با یکدیگر همکاری  وی ادامه داد: ا
ک غلبه کرده و به سوی دنیای  می کنند تا بر گذشته دردنا
کره جنوبی افزود: همکاری  جدید بروند. رئیس جمهور 
امنیتی میان توکیو و سئول در برابر تهدیدات هسته ای و 

موشکی کره شمالی بیشتر شده است.

که هرگونه تجمع غیرمجاز در  کرد    پسکوف اعلام 
حمایت از »الکسی ناوالنی« رهبر درگذشته اپوزیسیون 
ک سپرده شود،  روسیه که قرار است در مسکو به خا
سخنگوی  پسکوف  دیمیتری  است.  قانون  نقض 
کرملین در تماسی با خبرنگاران از ارائه هرگونه ارزیابی 
در مورد الکسی ناوالنی به عنوان یک شخصیت سیاسی 
خودداری کرد و گفت که چیزی برای گفتن با خانواده 

، ناوالنی  »ناوالنی« ندارد. به نقل از خبرگزاری رویترز
به عنوان چهره برجسته اپوزیسیون روسیه و مخالف 
سرسخت ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه ۱۶ 
فوریه ۲۰۲۴ در زندانی که حبس خود را سپری می کرد، 
درگذشت. وی در حال گذراندن بیش از ۳۰ سال حبس 
خود بود. جمعیت زیادی در نزدیکی کلیسای مسکو 
ک سپرده شود، تجمع  که قرار بود ناوالنی در آنجا به خا

کردند و حامیان او از مردم خواستند تا به یاد او در 
کنند.  شهرهای روسیه در تجمعاتی مشابه شرکت 
یادآوری  فقط  افزود:  همچنین  کرملین  سخنگوی 
می کنم که ما قانونی داریم که باید رعایت شود. هرگونه 
، خلاف قانون خواهد بود و کسانی که  تجمع غیرمجاز
در آن شرکت می کنند، مطابق با قانون فعلی پاسخگو 

خواهند بود.
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دیمیتری پسکوف:
هرگونه تجمع غیرمجاز برای »ناوالنی« نقض قانون است

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
 فایل صوتی افسران آلمانی درباره 

حمله به پل کریمه منتشر شد
 سردبیر گروه رسانه  ای روسیا سگودنیا و کانال 
تلویزیونی راشاتودی اعلام کرد: یک فایل صوتی 
به دست آورده است که در آن افسران عالی رتبه ارتش 
آلمان در مورد حملات به پل کریمه صحبت می کنند؛ 
کنش  وزارت امور خارجه روسیه  این اظهارات با وا
نیز همراه شد. به گزارش ایرنا از اسپوتنیک،  مارگاریتا 
سیمونیان در کانال تلگرامی خود نوشت: درست در 
روزی که شولتس )اولاف شولتس صدراعظم آلمان( 
که ناتو در مناقشه اوکراین شرکت نمی کند  گفت 
کرد، فایل صوتی بسیار جالبی توسط  و نخواهد 
دوستان نظامی اش به من منتقل شد. این فعال 
رسانه ای روسیه با بیان اینکه قصد انتشار این فایل 
صوتی را دارد،  گفت:  در این گفت وشنود، افسران 
بلندپایه ارتش آلمان در مورد چگونگی بمباران 
پل کریمه صحبت می کنند و اینکه چگونه می توانند 
این کار را ماهرانه تر انجام دهند تا در همان زمان 
»شولتس« همچنان به صحبت درباره برکنار بودن 
کشورش از درگیری ادامه دهد. به گفته او، در این 
نوارصوتی ۴۰ دقیقه ای، افسران ارتش آلمان از ارتش 
آمریکا و انگلیس نام می برند و ضمنا بحث می کنند که 
اینها برای مدت طولانی مستقیما در درگیری دخالت 
داشته اند. سیمونیان افزود که درخواست رسمی 
خود به عنوان روزنامه نگار را به وزیر امور خارجه و 
سفیر آلمان و همچنین شخص شولتس ار ائه کرده 
است. وی در پایان نوشت:  آیا وقت آن نرسیده است 
که روسیه فعالانه به آلمان یادآوری کند که انفجار 
پل های روسیه دفعه قبل برای آلمان چگونه به 

پایان رسید؟ 
 بخشی از فایل صوتی

رسانه روسی اسپوتنیک در گزارش دیگری نوشت: 
مکالمه ای که در آن افسران ارتش آلمان به حملات 
به پل کریمه اشاره کردند. بنا بر این گزارش، در این 
تمرینات  و  عملیات  بخش  رئیس  صوتی،  فایل 
فرماندهی نیروی هوایی، بازرس نیروی هوایی و دو 
تن از کارکنان مرکز عملیات هوایی آلمان در این باره 
با یکدیگر گفت وگو می کنند. بر این اساس، یکی از 
افسران آلمانی به سفر برنامه ریزی شده به اوکراین 
در ۲۱ فوریه ۲۰۲۴ برای هماهنگی حملات به اهداف 

روسیه اشاره کرد.
کنش روسیه  وا

امور خارجه روسیه نوشت:  وزارت  سخنگوی 
رسانه های آلمانی می توانند استقلال خود را نشان 
داده و از وزیر امور خارجه آلمان در مورد بحث افسران 
ارتش این کشور در مورد حمله به پل کریمه سؤال 
کنند. ماریا زاخارووا افزود: مطبوعات ما نیز موضوع 
مهمی برای گفت وگو با سفارت آلمان در مسکو دارند.

ولادیمیر پوتین:

ݤدݤ ݤ فضاݤ ندݤاݤر ݤ تسلیحاݤتݤ هستهݤ اݤیݤ دݤر ݤاݤر ݤاݤیݤ اݤستقر ݤناݤمهݤ اݤیݤ بر ݤوݤسیهݤ بر  ر
کوتــــاه

نشست  در  روسیه  رئیس جمهور     
خلاف  بر  کشور  این  ملی  امنیت  شورای 
کید  گزارش مقامات و رسانه های غربی تأ

کرد که مسکو هیچ طرحی را برای استقرار 
تسلیحات هسته ای در فضا ندارد. به گزارش 
اظهارکرد  پوتین،  ولادیمیر  راشاتودی، 

استقرار  برای  طرحی  و  برنامه  هیچ  ما 
تسلیحات هسته ای در فضا نداریم. وی 
انتشار گزارش های رسانه های غربی مبنی 
بر تصمیم روسیه برای استقرار تسلیحات 
هسته ای در فضا را »اخبار جعلی« خواند 
و در نشست شورای امنیت ملی این کشور 
کید کرد که مسکو هیچ برنامه ای در این  تأ
زمینه ندارد. پوتین اوایل اسفند نیز تأیید 
کرد که مسکو همواره با استقرار سلاح های 
هسته ای در فضا مخالف بوده و خواستار 
این  در  موجود  توافق های  همه  رعایت 
کرد: این سوال  زمینه است. وی تصریح 
مربوط به هیاهویی است که اخیرا در غرب 
استقرار  خصوص  در  آمریکا  در  جمله  از 
سلاح هسته ای در فضا بالا گرفته است و 
موضع ما روشن و صریح است؛ ما همیشه 
مخالف بوده ایم و الان هم مخالف استقرار 
سلاح های هسته ای در فضا هستیم. پوتین 
خاطرنشان کرد که ایالات متحده نمی تواند 
همزمان خواستار شکست روسیه و گفت وگو 
در مورد ثبات استراتژیک باشد. وی گفت: 
آمریکا و غرب از یک سو خواهان شکست 
راهبردی روسیه هستند و از سوی دیگر 

کره  مدعی هستند که آماده و مایل به مذا
و  راهبردی هستند  ثبات  زمینه  ما در  با 
معتقدند که دو موضوع ربطی به هم ندارند، 
آنها  گر  ا بود.  نخواهد  امکان پذیر  این 
به دنبال شکست استراتژیک ما هستند، 
»ما باید مستقلا به معنای ثبات استراتژیک 
کید کرد که  برای کشورمان فکر کنیم.« وی تا
روسیه »هیچ چیزی را رد نمی کند، اما باید 
بدانیم آنها چه می خواهند«. رئیس جمهور 
روسیه در پایان گفت: »به عنوان یک قاعده 
کلی، آنها می خواهند به مزیت های یکجانبه 
که این اتفاق نمی افتد.« بر  دست یابند 
اساس گزارش راشاتودی سرگیی شویگو، 
وزیر دفاع روسیه نیز در دیدار با پوتین گفت: 
تسلیحات  استقرار  برای  پروژه ای  »هیچ 
هسته ای در فضا وجود ندارد.« سرگیی 
ریابکوف، معاون وزیر امور خارجه روسیه 
احتمال  بر  مبتنی  خبرهای  توضیح  در 
دستیابی روسیه به یک سلاح هسته ای 
در  ایالات متحده  داشت:  بیان  فضایی 
حال انتشار ادعاهای بدخواهانه است تا 
اقدامات و مقاصد ناخوشایندی را به مسکو 

نسبت دهد که با واقعیت همخوانی ندارد.

 فرانسه به اوکراین نیرو اعزام نمی کند
 وزیر خارجه فرانسه اظهارات رئیس جمهور این کشور 
درباره اعزام نظامی به اوکراین را رد کرد. به گزارش مهر به 
نقل از تاس، وزیر خارجه فرانسه احتمال اعزام نظامیان 
این کشور به اوکراین را رد کرد. »استفان سژورن« وزیر 
خارجه فرانسه گفت که فرانسه قصد ندارد نیروهای خود را 
به اوکراین بفرستد. وزیر خارجه فرانسه در مصاحبه با شبکه 
رادیویی فرانس اینتر ادامه داد: فرانسوی ها برای اوکراین 
نمی میرند. ما نیرو )به اوکراین( نمی فرستیم. »امانوئل 
کرون« اعلام کرده بود که نمایندگان حدود ۲۰ کشور  ما
غربی در مورد حمایت بیشتر از اوکراین در درگیری با روسیه 
بحث کردند و موضوع اعزام احتمالی نیروهای زمینی غربی 
به اوکراین مطرح شد. به گفته وی، شرکت کنندگان در این 
موضوع به اجماع نرسیدند، با این حال چنین سناریویی 
را در آینده نمی توان منتفی دانست. پس از این اظهارات، 
کثر کشورهای غربی اعلام کردند که قصد اعزام  نمایندگان ا

نیرو به اوکراین را ندارند.

  نمایندگان اروپا خواستار 
تامین تسلیحات موردنیاز اوکراین

 نمایندگان پارلمان اروپا با تصویب یک قطعنامه از 
کشورهای اروپایی خواستند تسلیحات مورد نیاز اوکراین را 
در اختیار این کشور قرار دهند. پارلمان اروپا با تصویب یک 
قطعنامه در روز پنجشنبه از کشورهای اروپایی خواست 
هرچه که اوکراین برای پیروزی در جنگ با روسیه نیاز دارد 
را در اختیار این کشور قرار دهند. رسانه های اروپایی، این 
قطعنامه که با ۴۵۱ رای مثبت، ۴۶ رای منفی و ۴۹ رای 
ممتنع به تصویب رسید به بررسی دو سال جنگ اوکراین 
از فوریه ۲۰۲۲ تا به امروز پرداخته است.در این قطعنامه 
آمده است؛ برای پیروزی کی یف در جنگ، نباید هیچ 
محدودیت خودخواسته ای برای کمک های نظامی به 
اوکراین وجود داشته باشد و پارلمان اروپا بر لزوم ارائه هر 
آنچه که برای بازپس گیری کنترل کامل بر قلمرو به رسمیت 
شناخته شده اوکراین در سطح بین المللی لازم است، 
خواستار  همچنین  اروپایی  نمایندگان  می کند.  کید  تا
سرمایه گذاری در صنایع دفاعی و نظامی مورد نیاز برای 
تامین نیازهای ارتش اوکراین و پرکردن ذخایر خالی شده 
کشورهای اروپایی شدند. در این قطعنامه بر تولید و تامین 
سیستم های دفاع هوایی، موشک های دوربرد مانند 
موشک تائوروس انواع مختلف توپخانه و مهمات به ویژه 
کید کردند. نمایندگان  توپ ۱۵۵ میلیمتری و پهپادها تا
پارلمان اروپا می گویند که همه متحدان اتحادیه اروپا و ناتو 
باید به اندازه حداقل ۰.۲۵ درصد تولید ناخالص داخلی خود 
در سال از اوکراین حمایت نظامی کنند. آنها می خواهند که 
شرکت های دفاعی وارد گفت وگو شوند تا از افزایش تولید و 
تحویل مهمات، گلوله ها و موشک ها به اوکراین اطمینان 

حاصل کنند.

کران آنلاین »قطع فوری«  تمدید ا
کران آنلاین فیلم سینمایی »قطع فوری« به کارگردانی مریم   ا
کران  بحرالعلومی تمدید شد. به گزارش مشاور رسانه ای پروژه، ا
آنلاین فیلم سینمایی »قطع فوری« به کارگردانی و تهیه کنندگی 
مریم بحرالعلومی با توجه به استقبال مخاطبان در پلتفرم ارایه 
شده تمدید شد. »قطع فوری« که پیش از این در سینماهای 
کران شده و از ساعت ۲۱ هفدهم دی ماه نیز  گروه »هنروتجربه« ا
کران  کران آنلاین پیوسته بود تا نوروز ۱۴۰۳ در تیوال ا به چرخه ا
خواهد داشت. این فیلم سینمایی از تولیدات مستقل گروه 
کنون در جشنواره های  فیلمسازی بحرفیلم به شمار می رود که تا
کا، چنای و زنان فیلمساز ترکیه شرکت  معتبر بین المللی همچون دا
کرده و مورد توجه بوده است. سامان صفاری، افسانه کمالی، غزال 
نظر، علی کیان ارثی، محمدرسول صفری، یاسمن ترابی و روشنک 
عجمیان، با هنرمندی شقایق فراهانی، سوگل طهماسبی و 
سیاوش چراغی پور، با معرفی الهه منصوریان، سیداحمد حسینی، 
ساسان کریمی و آخرین نقش آفرینی علی انصاریان بازیگران »قطع 
فوری« هستند. علاقه مندان می توانند با تهیه بلیت فقط از طریق 
پلتفرم تیوال به نشانی اینترنتی tiwall.com این فیلم را به صورت 

آنلاین و قانونی تماشا کنند.

 مراسم یادبود »پردیس افکاری« برگزار شد
 مراسم یادبود هنرمند فقید، زنده نام »پردیس افکاری« بازیگر 
سینما، تئاتر و تلویزیون امروز پنجشنبه ۱۰ اسفندماه برگزار شد. به 
گزارش ایسنا، مراسم یادبود زنده نام »پردیس افکاری«  با حضور 
هنرمندان عرصه های مختلف هنری، عصر پنج شنبه ۱۰ اسفند 
در مسجدالرضا)ع( برگزار شد. این مراسم با همکاری اداره کل 
هنرهای نمایشی، انجمن هنرهای نمایشی ایران، بنیاد هنرمندان 
مهر آفرین، خانه سینما، موسسه کمک به  توسعه فرهنگ و هنر 
برگزار شد. در این مراسم هنرمندان و مدیرانی چون همچون 
ع اشکذری،  کاظم نظری)مذیر کل هنرهای نمایشی(، محسن زار
ع، نسیم  ایرج راد، حمیدرضا نعیمی، جهانگیر الماسی، قاسم زار
کرم محمدی،  ادبی، حبیب اسماعیلی، علی زادمهر، وحید لک، ا
مجید جعفری، اتابک نادری، علی دهکری)بازیگر و مدیر عامل 
خنه سینما( محمد مهدی پریزاد محسن شایانفر، فرهادبشارتی، 

محمدمهدی خاتمی، نعیمه نظام دوست  و... حضور داشتند.

علی قوی تن:

 روحیه ساخت فیلم تجاری ندارم


